

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research on Single-Phase Grounding Overvoltage Protection of Power Distribution Network Based on the Voltage Bias

(基于电压偏置的配电网单相接地过电压保护研究)

H. Y. YANG, G. L. QIU, Z. H. JIA, Z. G. ZHANG, Y. C. GONG, Y. G. LI.....1

Electric Vehicle Load Forecasting Based on BP Neural Network

(基于 BP 神经网络的电动汽车负荷预测)

X. LAN.....7

Analysis and Comparison of 2D Temperature between Amorphous Alloy and Silicon

Steel Sheet of High-Speed Permanent Magnet Motor

(非晶合金与硅钢片高速永磁电机定子二维温度场对比分析)

Z. SUN, M. J. LIU, J. C. WU.....19

Research on Falling Impact Test System for High-Altitude Work Based on Finite Element Analysis

(基于有限元分析的高处作业坠落冲击试验系统研究)

H. MA, R. LI, K. QIAN, Y. B. GAO, Z. X. LI.....32

Small-Signal Stability Analysis and Control System Design of a Meshed Multi-Terminal

High-Voltage Direct Current Grid with a Current Flow Controller

(含直流潮流控制器的多端高压直流输电网络的小信号稳定性分析及控制系统设计)

X. L. SUN, W. YANG.....44

Design and Development of AN Automatic Calibration System for Voltage Dividers

(避雷器在线监测装置现场校验系统的研发)

L. ZHANG, J. Y. LI, Y. Q. WANG, J. H. HE, T. WU, H. F. SHAO, X. S. LI.....53

Multi-Phase DC-DC Converter with Bi-Directional Power Flow Ability for FCEV

(燃料电池车用多相 DC-DC 变换器研究)

Z. Q. YUAN, X. CHEN, H. P. XU, Z. Q. XU.....63

Research on Three-Level Inverter Based on Space Vector Algorithm

(基于空间矢量算法的三电平逆变器的研究)

X. D. ZHU, Y. N. SHEN, N. LIU.....76